
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 12. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 420
Ministeren bedes redegøre for de økonomiske konsekvenser ved at opgøre antallet af 
årselever i forhold til den foreslåede knæktakst på afdelings- og ikke institutionsniveau, 
som det foreslås i henvendelsen af 9. september 2024 fra Danske Erhvervsskoler- og 
Gymnasier, Erhvervsskolernes ElevOrganisation og Landssammenslutningen af Handels-
skoleelever, jf. BUU alm. del – bilag 249?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Dennis Flydtkjær 
(DD).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 26. september 2024.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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